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Info	til	medlemmerne.	

	
	
Ny	kode	til	toiletter	på	havnen.	
	
For	at	sikre,	at	toiletter	og	bad,	kun	benyttes	af	klubbernes	medlemmer	og	de	
gæster	som	vi	har	i	havnen,	så	vil	der	en	af	de	nærmeste	dage,	blive	skiftet	kode,	på	
alle	tre	toilet	rum.	
Så	hvis	du	ikke	kan,	benytte	den	normale	kode,	så	skal	du	i	stedet	bruge	koden:	
	
2424#	(to	gange	juleaftenJ)	
	
Koden	til	klubhuset,	vil	indtil	videre,	være	den	samme	som	nu,	men	vi	forventer	at	
skifte	den	snarest.	Der	vil	blive	givet	info	når	det	sker.	
	
Flytning	af	klubtur	i	juni.	
	
Pga.	usikkerhed	omkring	Corona	regler,	så	har	bestyrelsen	besluttet,	at	vi	i	første	
omgang,	flytter	den	planlagte	klubtur	i	juni,	en	weekend	længere	hen	på	året.	
Det	er	vores	håb,	at	vi	så	på	vores	bestyrelsesmøde	den	4.	Juni,	kan	have	klarhed	
over,	om	og	i	hvilket	omfang,	som	vi	kan	gennemføre	denne	tur.	
Der	vil	efter	mødet,	blive	udsendt	indbydelse,	eller	anden	info	omkring	turen.	
Turen	er	nu	planlagt	til	weekenden	den	19-21	Juni.	
	
Klubhuset.	
	
Indtil	i	hvert	fald	den	8	juni,	opretholder	vi	de	nuværende	forhold	i	klubhuset.	
Huset	er	åbent,	og	alle	kan	stadig	komme	ind,	ved	at	benytte	den	sædvanlige	kode.	
Øl	automaten	er	i	drift,	og	det	er	tilladt	at	sidde	og	drikke	en	øl,	sammen	med	nogle	
af	sejlerkollegerne.	Husk	blot	på,	at	der	maks.	må	være	10	personer,	og	at	der	skal	
være	afstand,	imellem	alle	på	min	1.	meter.	
Sørg	for	at	gøre	rent	efter	jer,	og	benyt	hyppig	håndvask	og	de	fremsatte	håndsprit	
beholdere.	
	
Havnene	omkring	os.	
	
Indtil	videre	er	det	så	vidt	vi	ved,	muligt	at	besøge	alle	de	havne	som	vi	normalt	
benytter,	rundt	omkring	os.	Alle	kommunale	havne,	har	dog	stadig	ikke	åbnet	for	
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baderum.	
I	Guldborgsund	kommune,	har	man	heller	ikke,	åbnet	for	toiletterne	endnu.	
Flere	havne	er	dog	som	os	,”private”	og	her	vil	der,	de	fleste	steder	være	åbent.	
Hos	os	i	Nykøbing	F.	er	der	åbent.	
Husk	dog	at	passe	på	jer	selv,	og	vis	hensyn	til	alle	andre,	ved	at	holde	de	krav	til	
hygiejne	m.m.	som	vi	alle,	vist	har	hørt	så	mange	gange,	det	sidste	stykke	tid,	at	vi	
kender	dem.	
	
Frederik	den	IX	bro.	
	
Sagen	omkring	Frederik	den	IX	bro	kører	pt.	i	højeste	omdrejninger.	
Der	er	endnu	ikke	truffet	nogen	afgørelse,	så	vi	må	desværre,	stadig	gå	og	vente	med	
angst,	for	hvad	fremtiden	bringer.	
Der	bliver	arbejdet	ihærdigt,	i	alle	de	fora	hvor	det	er	muligt.		
Guldborgsund	kommune	og	stort	set	hele	byrådet,	kæmper	sammen	med	os.	
Kun	et	enkelt	byråds	medlem,	taler	om	kompensation	for	lukning,	som	en	mulighed.	
Men	heldigvis	så	har	det	absolut	ingen	opbakning	i	byrådet.	
	
Uddybning.	
	
Guldborgsund	kommune	har	nu,	bevilget	pengene	til	vores	uddybning.	
Man	er	i	gang	med	at	søge	de	nødvendige	tilladelser,	hvilket	er	en	lidt	kompliceret	
proces.	
Når	denne	forhåbentlig	er	hjemme,	så	vil	der	blive	indhentet	tilbud.	
Det	er	planen,	at	uddybningen	skal	ske,	ligeså	snart	at	bådene	er	taget	op	for	
vinteren.	Altså	i	november	måned.	
Hele	vores	nordbassin,	samt	pladserne	ved	hovedbroen,	er	med	i	planen	for	
uddybning.	Alle	pladser	skal	sikres	en	dybde	på	2.20.	Kun	de	to	inderste	pladser,	vil	
ikke	blive	uddybet.	(Den	første	på	hovedbroen,	og	den	første	på	den	nordlige	
flydebro).	
	
Udlejning	af	cykler.	
	
I	den	nærmeste	fremtid,	vil	der	blive	opsat	et	cykelstativ	med	4	cykler,	ved	
klubhuset.	
Disse	cykler	kan	lejes	af	vores	gæster,	via	en	APP.	Endnu	en	service	som	vi	håber,	at	
vores	forhåbentligt,	snart	mange	gæster,	vil	blive	glade	for.	
Det	er	også	muligt,	for	vores	egne	medlemmer	at	leje	cyklerne.	
	
	



	 Bådklubben Guldborgsund	 28.Maj.2020	

3	

	 	

	
	
Cyklerne	er	leveret	og	betalt	af	Larsson	Cykler	i	Maribo.	Der	er	altså	ingen	udgifter	
for	klubben,	alligevel	vil	vi	dog,	få	en	procentdel	af	den	indtægt,	som	der	vil	være	på	
udlejningen.	
	
God	sommer	til	Jer	alle.	
	
På	bestyrelsens	vegne	
	
John	
	
	
	
	
	
	


